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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KRAJSKÉ RADY JUNÁKA OLOMOUCKÉHO KRAJE 5/2017 
 

Místo a datum konání: Skautský dům Olomouc, pátek 1. prosince 2017 17:15 – 18:55 
Účastníci: br. Petr Breburda – Brácha, br. Gerd Dimmroth – Hern, br. Pavel Fornůsek - Stopař, br. Petr Kolajta, br. Radan Knettig – 

Radar, br. Petr Macek – Blizzard, ses. Šárka Majerová - Teta Šárka, br. Oldřich Tanert, br. Martin Večeřa, ses. Helena 
Večeřová – Agni, br. Tomáš Vytásek;  
(9 z 9 členů s hlasem rozhodným - KRJ byla usnášeníschopná) 

Omluveni: 
Hosté: 

br. Karel Berka;  
 

 
Příští řádné jednání KRJ bude v pátek 26. 1. 2018 v 17:30 v Prostějově (konkrétní klubovna bude upřesněna) 
 

Organizace 
Proběhla diskuse nad termíny a místy konání rad v roce 2018. 

 

Br. Olda přivítal účastníky rady a připomenul, že se jedná o poslední KRJ v tomto roce a poděkoval za spolupráci v roce 2017. 
 
Po dohodě byly stanoveny následující termíny a místa konání KRJ v roce 2018: 

 26. 1. 2018 – 17:30 Prostějov (konkrétní místo bude včas upřesněno), 

 6. 4. 2018 – 17:00 Šumperk, 

 8. 6. 2018 – 17:00 Lipník nad Bečvou, 

 14. 9. 2018 – Olomouc (SD) 

 30. 11. 2018 – zatím neupřesněno 
 
Místa konání rad se budou střídat, první rada dne 26. 1. proběhne v Prostějově od 17:30. 
 
Usnesení č. 1: KRJ potvrzuje platnost elektronického hlasování o změně Dotační vyhlášky KRJ 2017, které proběhlo ve dnech 10. 
10. 2017 – 16. 10. 2017 s výsledkem 8 hlasů pro, 1 proti a 0 se zdrželo. 

PRO: 9   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0  » Usnesení bylo přijato 
 

Výchova, vzdělávání a akce  
Účastníci KRJ se navzájem informovali o činnosti a aktivitách ve svých okresech a byla diskutována problematika navrhovaného 
krajského vyznamenání 

 
Informace a zprávy z okresů a KD 
ORJ Přerov 
ORJ Přerov předpokládá a plánuje na jaře (v souladu s dohodou v rámci posledního řádného sněmu) konání mimořádného sněmu 
(předseda ORJ chce po roce a půl rezignovat). Rušení okresu se neplánuje, kromě střediska Hranice všechna ostatní střediska 
chtějí okres zachovat a plánují hledat novou podobu a uspořádání okresu, resp. jeho vedení. 
 
ORJ Prostějov  
Pokračuje příprava akce Žirafa pod vedenín Evy Škňouřilové. Je možné se hlásit, akce se uskuteční v termínu 1. - 4. 2. 2018 
v Brodku u Prostějova a je určena pro rádce a rádkyně z Hané a okolí ve věku 13 – 16 let. Přihlašování je možné na 
https://goo.gl/HMFQCL  
 
ORJ Šumperk 
Od poslední KRJ byla schválena dotační vyhláška na rok 2018 a rozběhl se 3. ročník RK Šráky. První víkend proběhl úspěšně, další 
bude v únoru 2018. Je přihlášeno 30 účastníků, poptávka převyšuje nabídku. Dále se připravuje vánoční setkání vedoucích oddílů 
a středisek, které se uskuteční následující víkend. 
 
ORJ Olomouc  
Začal 3. ročník RK Krok, který má 32 účastníků (plná kapacita). Nový organizační tým zvládá organizaci dobře. ORJ Olomouc dále 
zve všechny na Tříkrálový ples, který se uskuteční 6. 1. 2018 v Regionálním centru Olomouc. Pořadatelem je 9. Středisko Jana 
Boska, ale akce má celookresní přesah. Podrobnosti na https://www.facebook.com/events/385548658546548/ 
 
KD 
Proběhla Kmenová porada v KH. Br. Radar se z důvodu pracovního vytížení neúčastnil, za KRJ se účastnil br. Karel Berka, výstupy 
se zpracovávají a zatím nejsou k dispozici. 
 
 
 
 

https://goo.gl/HMFQCL
https://www.facebook.com/events/385548658546548/
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Návrh na krajské vyznamenání 
Br. Hern od minulé KRJ  prověřil finanční a technické možnosti přípravy insignií vyznamenání. 

 náklady na výrobu jsou dle zkušeností z Moravskoslezského kraje cca 45 tis. Kč (za 200 ks medailí) – u firmy Zanokov 
spol. s r.o. z Jablonce nad Nisou, která zajišťuje vše kompletně mimo stuh (samotná raznice je za cca 4 500 Kč). Dá se 
předpokládat využití v následujících letech, menší počet medailí znamená úsporu, i když nejdražší je výroba raznice; 
firma byla oslovena pro konkrétní aktuální cenovou nabídku; 

 je důležité si odpovědět na otázku, proč chce KRJ vyznamenání mít, především v kontextu existence celostátních 
vyznamenání; reálně je jejich využitelnost cca 15 ks/rok (2 – 3 na okres ročně); 

 
Zájem o toto vyznamenání projevila zatím aktivně pouze Olomouc a KRJ. 
Prostějov – poptávka spíše není, oceňování probíhá spíše s využitím celostátních vyznamenání. Zajímavé by to bylo, pokud by se 
medailí pokryla nějaká mezera, kterou nezajišťují celostátní vyznamenání. 
Přerov – toto téma nediskutoval, necítí potřebu a poptávku ze strany středisek. 
Šumperk – nevnímá poptávku po dalším vyznamenání mimo dnes již nabízené celostátní vyznamenání 
 
Je možnost alternativně i více pracovat se současnými vyznamenáními, např. medaile sv. Jiří se v nižších variantách také schvaluje 
na kraji, takže by to mohlo být alternativou i pro krajské vyznamenání. 
 
Br. Olda – bylo by dobré to realizovat, už proto, že by udělování mohlo být pružnější a nebylo by vázáno na termíny jednou za 
rok (tak, jako je to např. v případě medaile sv. Jiří). 
 
Do příští rady mají okresy téma projednat (na základě poskytnutých materiálů a podkladů) na svých radách. Br. Hern připraví 
detailnější rozpočet i ve vztahu k možnosti změny počtu medailí (ne jen série 200 ks). Zároveň je možné se ještě zamyslet nad 
jinými variantami řešení. 
 
Návrh na udělení Řádu Stříbrného vlka 
 
Ve středisku Ruda nad Moravou vznikl z iniciativy br. Tomáše Hlavsy v rámci plnění podmínek OČK Historie návrh na udělení 
skautského vyznamenání Řád stříbrného vlka pro br Jana Janků – Šerifa. Středisko jeho prostřednictvím žádá KRJ o vyjádření 
podpory tomuto návrhu. 
 
Po krátké diskusi a konzultaci s autorem iniciativy bylo dohodnuto, že žádost bude pro zdůraznění významu této skautské 
osobnosti a zvýšení šance návrhu na úspěch podána jménem KRJ Olomouc. Formálně přípravu žádosti dokončí br. Tomáš Hlavsa. 
 
Usnesení č. 2: KRJ schvaluje podání návrhu na udělení skautského vyznamenání Řád Stříbrného vlka jménem KRJ pro bratra Jana 
Janků – Šerifa z Hanušovic, nar. 3. 7. 1921 a pověřuje br. Tomáše Hlavsu zajištěním všech nutných formálních kroků. 

PRO: 9   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0  » Usnesení bylo přijato 
 
Ostatní 
 
KRJ děkuje pořadatelům Svojsíkův závodu 2017 a bere na vědomí závěrečnou zprávu ze závodu, která byla KRJ předložena. 
 
Krajské kolo ZVaS 2018 zorganizuje ORJ Šumperk. S nalezením termínu a pořadatele založí Krajské kolo na webu závodů. 

 
Hospodaření 
Byly prodiskutovány očekávané změny dotační vyhlášky a schválen rozpočet (obojí na r. 2018). 

 

Usnesení č. 3: KRJ stanovuje výši odvodu KRJ z členských příspěvků pro rok 2018 ve stejné výši jako v předchozím roce, tedy 15 Kč 
na člena. 

PRO: 9   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0  » Usnesení bylo přijato 
 
Usnesení č. 4: KRJ schvaluje přidělení dotace na rádcovské kurzy 2017 dle pravidel (Šráky, KROK, Citadela, Šmeralka). 

PRO: 9   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0  » Usnesení bylo přijato 
 
Dotační vyhláška na r. 2018 
Dotační vyhláška se bude v hrubých rysech připravovat na příští jednání KRJ, ale její finální podoba bude zřejmě ke schválení až 
na dubnové KRJ.  
 
Důvodem je nutnost zapracování změn pravidel ze strany MŠMT ČR, především požadavek stanovit předem předpokládanou 
částku dotace na jednotlivé dotační tituly (především AKCE). Následně bude nutné v případě změny původně alokované 
prostředky přeschválit. Pravidla budou platit již od roku 2018, pro první rok budou parametry rozdělení nastaveny ze strany VRJ 
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podle zkušeností z předchozích let. Konkrétní částky se v rámci KRJ budou schvalovat zřejmě až v době vydání rozhodnutí 
i přidělení dotace. 
 
Z důvodu potřeby zajištění návaznosti na celostátní vyhlášku bude pravděpodobně krajská vyhláška schvalována až na dubnovém 
jednání. Koncept vyhlášky připraví br. Blizzard, Martin a ses. Šárka. 
 
Rozpočet na r. 2018 
 
Byl předložen návrh rozpočtu na r. 2018 v následující podobě: 

 
 
Oproti návrhu byl navíc uplatněn požadavek br. Karla Berky na 2 tis. Kč na materiál pro archiv. Bylo dohodnuto, že požadavek 
bude uspokojen v rámci položky „(místo)předseda“. 
 
Usnesení č. 5: KRJ schvaluje rozpočet pro rok 2018 v předložené podobě. 

PRO: 8   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 1  » Usnesení bylo přijato 
 

Různé 
 

 

Konkrétní předložené materiály k projednání na následujícím NJ je možné si v případě zájmu vyžádat před jednáním NJ od 
br. Blizzarda k prostudování. 
 

Diskutována problematika GDPR (General Data Protection Regulation, resp. obecné nařízení o ochraně osobních údajů) 

a nakládání s osobními údaji, resp. jejich ochranou. Problematika je zatím řešena na úrovni VRJ, KRJ bude průběžně informována. 
 
Na lednové KRJ bude prezentována krajská kronika KD. Ve spolupráci s br. Jaroslavem Fričem - Norkem zajistí br. Radar a Olda. 
 

KRJ prostřednictvím br. Oldy přeje všem klidné Vánoční svátky a hodně zdaru do nového roku 2018. 
 
 

Úkoly  

Poslední sekce zápisu shrnuje úkoly, které ze setkání vyplynuly.   

Všechny okresy - projednat téma krajského vyznamenání a jeho využitelnosti pro jednotlivé okresy a střediska 

Hern - připravit detailnější rozpočet pro výrobu vyznamenání i ve vztahu k možnosti změny počtu medailí 

Blizzard, 
Martin, Šárka 

- připravit obecný koncept dotační vyhlášky pro rok 2018 

Radar, Olda - zajistit prezentaci kroniky KD 

Přílohy 

Seznam příloh zápisu   

 -  

 
zapsal Martin Večeřa, schválil Oldřich Tanert a Petr Macek 

 


